



JW MARRIOTT

MINDFUL AND FULFILLED

Explore the teas that are sourced thoughtfully for your well-being.

Should you wish to purchase our tea selections as a gift,
visit The Lounge on the Lobby Level of JW Marriott Hotel Hong Kong.

悦心 · 品茗

探索我们为您精挑细选的茶叶种类，细味悦心品茗的悠然乐趣。

如欲购买各款茶叶礼盒，欢迎到位于香港JW万豪酒店大堂楼层的The Lounge选购。

IRON BUDDHA

As a fine Chinese green tea boosting metabolism, Iron Buddha has a refreshing smooth texture that leaves a lasting sweetness of floral blended in the palate.

铁观音

铁观音是中国著名的青茶，有助促进新陈代谢，其口感光滑，入口甜美带点花香，余韵悠长。

PU'ERH

Listed by vintage like fine wines, Pu'erh from Yunnan can be enjoyed aged and fermented. It has bitter flavour followed by a sweet lingering aftertaste, and helps ease digestion and lower cholesterol.

普洱

普洱产自云南，如葡萄酒一样，以年份来区分和品尝，并可在新鲜采摘后长期陈放或经发酵处理后享用。气味独特沉香，滋味醇厚回甘，并有助消化及降低胆固醇。

LU'AN

Cultivated in the An Hui Province of China and with cooling and detoxification abilities, Lu'an has a delectable roasted nutty flavour that neutralises its natural bitterness into something truly enjoyable.

六安

六安茶产自安徽省，茶叶本身的果仁味中和了当中的苦涩味，令茶味更甘香可口，并具有降火解毒的功效。

WHITE PEONY

Every taste of White Peony is an explosion of floral and fruity flavours. It consists of two leaves and one bud of the peony flower in each portion, creating the perfect blend of flavour and potency. Rich in antioxidants, it helps remove toxins and boost your immune system.

白牡丹

白牡丹富有馥郁的花香及果香，
每份茶都有两叶一芯，茶香与味道平衡，
含丰富抗氧化物质，有助排毒及提升免疫力。

LYCHEE MINT

Rich in vitamins, Lychee Mint Tea is a popular variation of herbal-fruit fusion teas, blending the soothing sensation of mint with the hearty sweetness of lychee. It also helps improve digestion and relieve pains.

荔枝薄荷

这款草本果茶集合了荔枝的清甜和薄荷的香气，
荔枝含丰富维他命，薄荷则具有镇静功效，
沁入心脾，通窍灵神。

DRAGON WELL

Intricately produced in Hangzhou, Dragon Well Tea is a famous green tea from China. It is in jade green and has a pleasant aroma with refreshing light flavour that many enjoy. Rich in antioxidants, it helps stimulate metabolism and promote health.

龙井

产自杭州的龙井属于绿茶类，色泽翠绿，味醇带甘，散发淡淡幽香。
含丰富抗氧化物质，有促进新陈代谢和保健作用。

SHOU MEI

Grown mainly in Southern China, Shou Mei Tea is composed of naturally withered upper leaves and tips. With a more golden colour, its flavour and aroma is much more pronounced and long-lasting, as compared with other white teas.

It helps enhance detoxification and stimulate metabolism.

寿眉

寿眉多产自南中国，取自自然凋谢的枝叶。与其他白茶相比，色泽呈较金黄色，茶味更甘香且富层次感，适合细意品尝，有助排毒及促进新陈代谢。

SHUI HSIEN

Generally handpicked in China's Fujian Province as a popular variety of Oolong, it has a woody flavour with a hint of fruit that blends wonderfully into a smooth, well-matched tea. It helps lower blood pressure and strengthen blood vessels that prevent heart diseases.

水仙

水仙产自福建，由人手新鲜采摘，是广受欢迎的乌龙茶之一，其木香与果香配合得宜，入口甘香，有助降低血压及巩固血管健康，预防心脏病。

CHRYSANTHEMUM

Made with the whole Chrysanthemum flower, this floral tea has a natural sweet fragrance and taste with cleansing and cooling abilities, making it a popular choice as an everyday beverage.

菊花

以原朵菊花制成，花香扑鼻，茶味香甜，具有净化身体及下火功效，是日常品茗的不二之选。

ROSE BUD

Made of young, dried rose buds, Rose Bud Tea has a natural, strong rosy taste and fragrance that is soothing and uplifting. It improves blood circulation and hormonal balance.

玫瑰花

玫瑰花茶以未开的玫瑰花蕾干晒而成，散发著天然香浓的玫瑰花芳香，令人愉悦放松，宁静心神，且有助促进血液循环及调节荷尔蒙。

JASMINE

Scented with jasmine blossoms, this light and crisp green tea exudes a delightful floral aroma which makes every taste simply divine. It helps lower blood pressure and bolster your immune system.

茉莉花

茉莉花茶是将绿茶茶叶和含苞待放的茉莉鲜花窰制，茶香与花香交织飘悠，散发著优雅宜人的味道，有助降血压并强化免疫系统。

OOLONG

Renowned for its rich flavour and aroma, Oolong Tea is semi-fermented that combines the lively fresh taste of green teas with more complex sweet finish of black teas. It aids digestion and improves skin complexion.

乌龙

乌龙茶是半发酵青茶，既带绿茶的清新，又有红茶的甜醇，茶味浓香可口，有助消化及改善肤色。